
Бошко Томић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Да ли у БиХ постоји организована и 

стручна контрола робе која се увози на присуство радиоактивних честица? Овдје прије 

свега мислим на увоз минералних ђубрива.“ 


